
10. Statusorientering om Lokaludvalgets egne projekter (2011-168527)
INDSTILLING OG Beslutning 

Formanden indstiller til Brønshøj-Husum Lokaludvalg, 

at Lokaludvalget tager orienteringen til efterretning.1.

Problemstilling

Under dette punkt vil tovholdere for Lokaludvalgets egne projekter på mødet orientere om status:

EnergiCenter Voldparken

Områdefornyelse Husum

Bydelsavis

Bellahøjmarken

Belysning/tryghed

Bellahøj Friluftsscene/Amfiteatret

2700Kulturdag

Bydelsplan

Rytterskoleteam

Miljøpunkt

LAR-projekter 

Frederikssundsvej

bilag

Brønshøj-Husum Lokaludvalgs beslutning den 15.12.2011

EnergiCenter Voldparken
Helhedsplanen er nu færdig.

Områdefornyelse Husum 
Der er givet tilsagn om støtte på 2 mio. kr. til lommeparkprojekt v/Føtex. Den grønne forbindelse 



medtages i dette projekt.
Belysning er tæt på færdig.
En ny forening, Livsbanen, har fået opstartsstøtte fra OMHU.

Bydelsavis
Der arbejdes på højtryk og årets bydelsavis husstandsomdeles den 10. januar.

Bellahøjmarken
Erik Fisker oplyste om kommunes planer om at opsætte en skiløjpe ved Bellahøjmarken. 

Rytterskoleteam 
Annette Erler fra 2700Kulturs bestyrelse og Lars Cramer-Petersen har gennemgået genstande og 
effekter fra Brønshøj Museum. Der er i alt 178 flyttekassekasser, det meste uregistreret og usorteret. 
Det vurderes, at der er en god del arkivmateriale, som har lokal interesse og er bevaringsværdigt. 
Der er nu dialog med Kultur- og Fritidsforvaltningen om den opgave det er at sortere og registerre 
materialet. Der er installeret - men endnu ikke tilkoblet - fjernvarme i Rytterskolen.

Miljøpunkt
Miljøudvalget arbejder på en arbejdsplan for det kommende år. En statusopdatering fra 
miljømedarbejder Jens Christian Elle blev omdelt på mødet. 

Frederikssundsvej
Projektet er skinlagt indtil videre. Projektet var betinget af Statens medfinansiering. Københavns 
Kommune ansøgte i august 2011 Staten om medfinansieringen, men den politiske forligskreds i 
Folketinget godkendte ikke ansøgningen. Økonomiudvalget i Københavns Kommune har derfor valgt 
at sætte projektet i bero. Københavns Kommune kan igen i 2013 igen ansøge om medfinansiering til 
en højklasset busløsning på Frederikssundsvej.

Der er næste møde i 2700Dialogforum den 25. januar. 

Karsten Brisell spurgte til status på det nye koncept for bydelsplaner. Sekretariatet blev bedt om at 
følge op på, hvad der skete med Lokaludvalgets høringssvar og specifikt bemærkningen om et ønske 
om større grad af ejerskab fra fagforvaltningerne.




